
STYREMØTE NR. 4-2025,  NTNUI Langrenn 

Agenda og referat  

 

Møtetidspunkt: 18:02-20:00, 28. april 2025 

Sted: P.Amunchsgate 8, hos  Mie Christine Stangeland Sørensen

Møteleder:  Julie Meinicke

Kakeansvarlig:  Thea Land

Referent:  Ragnhild Marie Bondahl Søberg

Innkalt: Lauritz Sogn-Larssen Per Finstad Ane Hagset Stavnesli

Mie Christine Stangeland Sørensen Thea Land Tobias Horelt Daniel Azagra Næss

 Ragnhild Marie Bondahl Søberg

 er innkalt til Sak 23/2025 Herborg Skjelle

 er innkalt til Sak 23-24/2025 Aud Øyen Halås

 

Ikke møtt:  

 

Saksliste: 

Sak 1/2025:  Godkjenne innkalling og saksliste 

Sak 2/2025:   Kake og sladder 

Sak 23/2025:  Gråkallen Opp 

Sak 24/2025:  NTNUI Ski Team  

Sak 25/2025:  Sponsor 

Sak 26/2025:  Stakefest - evaluering 

Sak 27/2025:  Hyttekarusell - evaluering 

Sak 28/2025:   Gudenes Natteliv - evaluering 

Sak 16/2025:  Klesbestilling  

Sak 21/2025:  Økonomi og refusjon 

Sak 14/2025:   Sportslig fremover 

Sak 15/2025:  Sosialt fremover 

Sak 11/2025:  Generelt 
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Sak 12/2025:  Innkomne saker 

 

Sak 01/2025 Godkjenne Innkalling og saksliste  1 min 

Type sak Vedtakssak 

Saksfremlegger  Julie Meinicke

Saksinfo Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. 
Agenda ble delt med medlemsmasse via Slack. 
 
Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 4 godkjennes. 
 

Referat Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 4 

Konklusjon God kake 

Vedtak Innkalling og saksliste til styremøte 4 godkjennes 

 

 
 

Sak 02/2025 Kake og sladder 5 min 

Type sak Fjas 

Saksfremlegger Alle 

Saksinfo Innsjekk og sladder 

Referat Sak 02 referatføres ikke 

 
 
 

Sak 23/2025 Gråkallen Opp 5 min  

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Lauritz Sogn-Larssen

Saksinfo - Løpssleder  og  Aud Øyen Halås Herborg Skjelle

- Plan 

- Ideer til GKO2025 

- 19. oktober 

 

mailto:julie.meinicke@ntnui.no
mailto:lauritz.sogn-larssen@ntnui.no
mailto:aud.halas@ntnui.no
mailto:herborg.skjelle@ntnui.no


Referat - Lauritz sender søknad til kommunen.  
- 19. oktober er tv-aksjonsdagen.  
- Tobias er tidtaker.  
- earlybird-pris? 
- Tar utgangspunkt i det som har vært tidligere år, og ser om vi kan 

gjøre noe mer. 

 

 forlater møtet Herborg Skjelle

 

Sak 24/2025 NTNUI Ski Team  10 min 

Type sak Diskusjon- og vedtakssak 

Saksfremlegger  Lauritz Sogn-Larssen

Saksinfo - Informasjon fra Team manager i NTNUI Ski Team 

- Status årets sesong 

- Ny sesong og ny team manager 

- Sette UK for teamet  

Referat - Aud tar over som manager. 
- Teamet har kost seg i år. 
- Har støtte til startkontigenter og noname som sponsor på klær. 
- Må ha minimum 3 gutter og 3 jenter. 
- Få fram i søknadsprosessen at man ikke må gå alle renn, og få 

ned terskelen for å være med. Må ikke være toppidrettsutøver for 
å søke. 

- Tone det ned igjen, og få det til hva det var før, og gjøre det til noe 
sosialt. 

- Må ha ny UK (2 jenter og 2 gutter) 
 

Konklusjon Det blir en ny sesong 

Vedtak Ny sesong og Aud er Team manager 

 

 forlater møtet  Aud Øyen Halås

 

Sak 25/2025 Sponsor 2 min  

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Lauritz Sogn-Larssen
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Saksinfo - SalMar 

- Janteloppet 

- Komiteen 

Referat - Kontrakten med SalMar er på vei ut.  
- Skal få ny kontaktperson hos SalMar. 
- Et evalueringsmøte med SalMar, og håper vi hører noe fra 

de innen de neste ukene.  
- Godt salg på billetter til Janteloppet, og vi får tilbake en god sum.  
- Sponsorkomiteen er igang. 

- Mange gode ideer. 
- Noen søknader har blitt sendt..  

 
 

Sak 26/2025 Stakefest - evaluering 10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Ane Hagset Stavnesli

Saksinfo - 76 påmeldte 
- 2 som ikke har betalt, har sendt mail og purret  
- Fullstappa program, men alle så ut til å kose seg ;)) 
- Ikke alle som fikk kake. Var visst hytta og vaktene som delte ut 

kake til seg selv før alle hadde fått :/ 
- Mange som dro hjem før klokken slo 23:30/00, også av de som 

skulle ta buss hjem kl. 02:00 
- Fikk bussen til å komme 01:00 istedenfor, og tror de aller fleste 

var happy for det (kun 20 av 50 som tok bussen) 
- Kunne ha hatt 1 buss opp, men dette lot seg ikke endre av Tide.  
- Ingen alkoholbøter, og det gikk rolig for seg hele kvelden. 

Vekterne og hytta var fornøyde  
 

- Til neste år: vurdere å se på muligheten for rutebuss, eventuelt 1 
buss opp og staup. Bør ikke være buss hjem, folk er slitne kl. 22, 
og kommer seg hjem uansett. Bør heller fokusere på å få folk til å 
sove over  

- Helt supre dugnadshelter kom opp lørdag morgen og hjalp til å 
vaske ut før kl. 11 <33 

Referat - Noen som ikke møtte opp. 
- Mangler betaling fra 2, purrer på disse.  
- Ble en bra dag/kveld!! 
- Skriv ned erfaringer i erfaringsskrivet, og se på muligheter til 

neste år. 
- Bussen ned burde ikke gå senere enn kl. 01.00.  
- Festen varte lengre enn tidligere år. Bra med buss så lenge den 

ikke går for sent.  
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- Staup til neste år? 
- Mulig å endre litt på tidsprogrammet til neste år? 

Konklusjon Veldig bra fest! 

 

Sak 27/2025 Hyttekarusell -  evaluering  5 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Mie Christine Stangeland Sørensen

Saksinfo - Hva har vært bra?  

- Hva kan vi gjøre annerledes?  

- Litt mange renn? 

- Funket bra med tidtakere 

- Litt annerledes i år mtp VM 

- Avlysninger 

- Premieutdeling på stakefesten 

 

Referat - Bra oppmøte på de første rennene.  
- Nok tidtakere.  
- For mange renn på samme sted og like distanser pga. snømangel 

og VM.  
- Kunne man endret på distansene? Det er f.eks. flere 10 km’ere på 

programmet per nå. 
- Ikke så mange renn etter Birken, da folk gjerne er lei. Sett heller 

flere renn tidligere på sesongen.  
- Kreative/morsomme renn etter Birken 
- Langrennscross som HK-renn eller utenom HK? 

- Muligheter for å låne utstyr fra kretsen? 
- Vil kreve litt mere tid, men gjør det mer lavterskel. 

- Funket med premieutdeling på Stakefesten, men kan evt. deles ut 
på en bankett også .   

Konklusjon Litt lang, men bra skisesong. 

 
 
 
 

Sak 28/2025 Gudenes Natteliv - evaluering 10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Ane Hagset Stavnesli

Saksinfo - 56 påmeldte  
- Sol!  
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- Bra lokale 
- Dokset vant pushup konkurransen i år også! 

 

Referat - Bra arrangert.  
- Mange som ikke møtte opp.  
- Folk spiste pølse etter litt masing.  

 

Konklusjon Bra fest! 

 
 
 

Sak 16/2025 Klesbestilling  10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Thea Land

Saksinfo Vi har bestilt nye startnummer 
- De er veldig kule! 
- Forventet levering 3-4 uker 

 
Styremerch 

Referat - Bestillingen er sendt inn.  
- 260 vanlige startnummer. 
- Passer på at vi får tilbake alle etter bruk. Se på nye retningslinjer 

for å passe på at vi får tilbake alle? 
- Bruk de høye startnumrene mest mulig (HK bla.). 
- 1-100 kan legges i styreboden, og kun brukes på mer høytidelige 

arrangementer.  
- Fordele startnumrene i ulike poser.  
- Styremerch 

- T-skjorte? 
- Thea sender forslag på mulige plagg med pris.  

 
 
 

Sak 21/2025 Økonomi og refusjon 10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Per Finstad

Saksinfo - Komiteen har diskutert at det kanskje er best med 80% refusjon  
- Unngå en situasjon slik som i fjor  
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- Lurt med en forsiktig pengebruk når vi har så lite sponsorpenger  
- Starter tilbakebetaling først når jeg har fått inn fra alle 

Referat - Redusere refusjon fra 85% til 80% for å kunne bruke penger på 
sosiale ting for medlemmene (gutte-, jente-, bli-kjenttrening osv.) 

- Vi får 80% støtte fra HS.  
- Lavere refusjon kan gi støtte og derfor flere medlemmer på andre 

arrangementer.  
- Per sender ut refusjonsskjema ila. tirsdag 29. april. 
- Frist 31. mai for innsending av refusjonsskjema  

 
 

Sak 14/2025 Sportslig fremover 10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Mie Christine Stangeland Sørensen

Saksinfo - 3000 meter, Olavsstafetten 
- 3 treninger i uken 
- hvordan type prepp intervall til 3000m? 
- Tidtakere til 3000m 
- Dragvolltestløp? 
- bli-kjent trening i august  

 

Referat - 3000 meter er planlagt. 
- Trenger tidtakere. 

- Line og UK orger Olavsstaffetten. 
- Pyramideintervall før 3000m. 
- Dragvolltestløp 27. mai 
- Grilling og sommeravslutning etter testløpet (Julie tar ansvaret). 

- Annonsering av utenlandstur.  
- Bli-kjent trening 25. august.  

- Hvilke muligheter har vi for program? 
- Er studenterhytta en mulighet, kan vi få det gratis? 
- Auditorium på gløs som et alternativ 

 
 
 

Sak 15/2025 Sosialt fremover 10 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Ane Hagset Stavnesli

Saksinfo - Fotballkamp 16.mai? 
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- 17. mai tog. Ser an været for grilling etter toget når det nærmer 

seg 

- Sommeravslutning rett etter dragvoll-testløp.  

- Ønsker om en ny jente/guttetrening før sommeren (kun 

trening) 

- Sosialt på bli-kjent trening i august 

 

Referat - 16. mai-kampen er UTSOLGT. 

- Få ut påmelding til 17. mai-toget. 

- Grilling på 17. mai, hvis fint vær.  

- Blekksprutintervall skaper lavere terskel for å melde seg på 

økt.  

- Jente- og guttetrening (kun trening) tirsdag 13. mai.   

 

 

 

Sak 11/2025 Generelt 15 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksinfo   Julie Meinicke
- Hvilke medlemmer ønsker vi å nå ut til? 
- AktivUka 2025 - sendt inn at vi ønsker å arrangere 

onsdagsstyrken og en en økt med løp inkl. stafetter/lek 
- AktivHverdag 2025 - vi har fått halltid onsdager 08:00 i sal 4 med 

o-gruppa 
- Uttakskomitéen til stafetter er Line Næss, Eskild Solum og 

Herman Segtnan 
- Skikretsting tirsdag 20.mai i Granåsen 
- Utleie tidtakerutstyr 

 
 Ane Hagset Stavnesli

- Bruk av studenterhytta  
- I dialog med hytta for bruk til sportslige og lavterskel 

samlinger/aktiviteter 
 

 Ragnhild Marie Bondahl Søberg
- Ideer til en ny vri av Swecosprinten  
- Annonsering av utenlandsturen 

 
 

Referat - Viktig å tenke på hvilke medlemmer vi vil nå ut til.  
- Mange syns det går for fort og tørr ikke være med, fordi det er for 

satsende.  
- Tenke på alternativer for å kunne dele opp etter 

distanse/hastighet.  
- Legge inn hastighet og kart(?) på påmeldingene, på løpeøktene.  
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- Starter helgeøktene for tidlig? Kanskje dette gir et feil signal mtp. 
at vi ikke er en satsegruppe.  

- Starte helgeøktene senere (til høsten).  
- Avstemning for når medlemmene ønsker økter. 

- Google forms - sluttevaluering for sesongen (Julie lager).  
- Muligheter for økt midt på dagen i eksamensperioden? 
- 2 økter i AktivUka. 
- 20. mai i Granåsen, Skikretsting.  

- Lauritz stiller, og kanskje Ane.  
- Triatlon skal låne tidtakerutstyr. Følger leiepriser fra tidligere år.   
- Backyard ultra istedenfor Swecosprinten.  

- Høre med de andre NTNUI-gruppene om de kan være 
med på det (tri, orientering, friidrett…) 

- Annonsering av utenlandstur på sommeravslutning. 
  

 
 
 

Sak 12/2025 Innkomne saker 5 min 

Type sak Informasjons- og diskusjonssak 

Saksfremlegger  Julie Meinicke

Saksinfo - Forslag om å endre oppmøtested på treningene til Stavne bru for 
både løp og rulleski, da dette er mer sentralt for flere enn 
Hovedbygget.  

- Kutte ned HK-sesongen  
- Dugandspoeng for å være singelklubbleder 
- Spesifisere tankene rundt Rutebuss opp på Stakefesten og 

hvordan Staup blir løst i praksis 

Referat - Fortsetter med like oppmøtesteder dette semesteret, ser an til 
høsten.  

- HK-sesongen er evaluert.  
- Ingen dugnadspoeng for singelklubblederen, vi vil ikke ha flere 

single i gruppa.  
- Se evaluering av stakefesten ang. rutebuss opp til Stakefesten.  

 
 
Neste styremøte: Digitalt i sommerferien. 
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